
 

Referat skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 
24.01. 2019 kl. 17.30 – 18.40 - herefter fællesspisning 

- Sted: Bygning1 – Rørsangervej / hovedbygningen  

Deltagere:  Tenna, Lene, Rikke, Malik, Kitty, Dan, GF, FK, KG, AHN, MF, Ahmed  

Afbud/fravær: Stine, Thomas Hvid, Katrine, Sebastian 

 

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces hvordan?) Tid Beslutning – hvem gør hvad? 
Formalia  
 
 

Følge op på og godkende 
referat 
 

Bilag 
 
 
 

5 min  
Referat godkendt. 
Dagsorden godkendt. 
 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret. 
 

Elevrådsrepræsentanterne 
orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 
 

 
10 min. 

 
Elevrådet har arbejdet med Røgfri-skole materialet fra Københavns 
kommune og har udarbejdet anbefalinger til skolebestyrelsen i 
forbindelse med indførelsen af røgfri skole. 
Ahmed gennemgår anbefalingerne.  
AHN orienterer om udskolingens indflytning i nye omgivelser i 
bygning 1. Elevrådet har været involveret i beslutningen om hvilke 
aktiviteter der skal kunne foregå i Fællesrummet for 7. – 9. kl. i 
frikvartererne, bl.a. er der indkøbt to bordfodboldborde. 
 

Røgfri skoletid Drøfte og godkende princip Drøftelse udkast til princip. 
Se vedhæftede bilag 

10 min.  
SB drøfter udkastet og tilføjer forslag fra elevrådet.  
Principperne godkendes. 
 
 
 
 

Kortere Skoledage Tema: Hvorfor, hvordan og for 
hvem? 

Orientering 30 min.  
Lærerne har på PU drøftet fordele og ulemper ved henholdsvis 
kortere og længere skoledage.  
SB gennemgår samme proces og fremlægger i plenum. 
KKFOen har samme indhold på næstkommende personalemøde. 



 

 

 

Skoleudviklingsgruppen og ledelsen står for den fortsatte proces 
frem mod en beslutning. 
 

Nyt fra…. 
 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 
- KKFOén 

 

 
 
 

10 min. Forældre 
Har spurgt ind til affaldssortering og gårdvagter – begge punkter 
sættes på kommende SB-møde. 
 
Lærerne 
Der er featureuge i uge 14. Temaet er ”miljøet”. Som vanligt vil der 
være fremvisning for forældre fredag eftermiddag. 
 
Ledelsen 
Vi har indledt samarbejde med Ungdomsklub Borup, som pt er ved 
med at udvikle på deres tilbud. Vi håber at kunne få en stor del af 
vores unge til at benytte ungdomsklubben  
 
EAT er på vej til at kunne flytte ind i de nye lokaler. Der vil i den 
forbindelse være lukket for køb af EAT-mad i 1-3 dage.  
 
KKFO 
Der vil i den kommende sommerferie være et KKFO-feriefællesskab, 
hvor tre institutioner i en periode på tre uger (uge 29, 30, 31) 
tilbyder pasning skiftevis på de tre institutioner. Der vil være GVS 
personale med i de to uger på ”fremmed grund”. 
GVS er sammen med Utterslev og Tagensbo. Feriefællesskabet har 
baggrund i kommunale besparelser. 
Der sendes informationer ud til KKFO-forældrene inden for en uge. 
 

Eventuelt og næste 
møde. 

Næste møde 27. feb. 2019  5 min. 
 
 

 
Deltagelse i SB-møder. Der er usikkerhed omkring suppleanternes 
numre og opbakning til deltagelse i SB-møderne. KG følger op på 
listen af suppleanter. 



 

Punkter til kommende møder 

Videoovervågning Drøfte bestyrelsens holdning i videoovervågning Drøftelse   

Økonomi  Orientering af SB om budget 2019  Orientering   

Byggesag  Seneste informationer behandles.   Status  

Nyt fra Lokaludvalget Orientering    Dan 

Skosluserne  Drøftelse     Kort drøftelse  

EAT lounge-udlån Drøfte principper 

 


